
Jelöltinterjúk: amire Verestóy nem ért rá
2012. december 06. csütörtök, 11:09

  

December 9-én ismét képviselőket és szenátorokat választunk. A székelyudvarhelyiek két-két
magyar képviselő- és szenátorjelölt közül választhatnak. A hármas képviselői
választókerületben az RMDSZ-es Antal István, illetve az EMNP-s Székely Kinga Réka neve
szerepel a szavazólapokon, míg a kettes számú szenátori körzetben 
Verestóy Attila
az RMDSZ, 
Zakariás Zoltán
pedig az EMNP jelöltje.

  

A kampány utolsó hetében mind a négy jelöltet megkerestük, hogy néhány kérdést tegyünk fel
nekik, az eddigi, illetve jövőbeni tevékenységükkel, terveikkel kapcsolatosan. Igyekeztünk olyan
kérdéseket megfogalmazni, amelyek a székelyföldi lakosságot érintik, érdeklik, amiről az utcán,
kocsmában, magánbeszélgetésekben szó esik, és amiket az embereknek nincs lehetőségük
feltenni. Minden jelöltnek öt kérdést tettünk fel, kérdésenként négy percük volt a válaszra.

  

Az interjút mind a négyen vállalták, ám Verestóy Attila szenátor teendőire és elfoglaltságára
hivatkozva utólag lemondta a beszélgetést. Cserébe sajtóirodája felajánlott egy, már előre
megírt interjút, amelyet szerkesztőségünk szakmai okokból nem fogadott el.

  

Ettől függetlenül a szenátorként újrázni kívánó Verestóynak szánt kérdéseket az alábbiakban
közzétesszük.
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1. Politikusként és magánemberként mit tart eddigi legnagyobb sikerének és kudarcának?

  

 

  

2. A Szenátus honlapján levő információk szerint az elmúlt négy évben mindössze öt
törvénykezdeményezés fűződik nevéhez, amelyből kettőt visszautasítottak, kettő még
folyamatban van és egyet elfogadott a szenátus. Ez a teljesítmény a többi honatyáéhoz képest
csekélynek mondható. Mi a véleménye erről?

  

 

  

3. Mi az igazság abban, miszerint Ön lepaktált Szász Jenővel és elosztották egymás közt a
várost? Igaz, hogy az ön nyomására az önkormányzat elfogadta, hogy Szász ingatlanjával
fizesse ki tetemes adótartozását a városnak, és ennek fejében nyíltan az RMDSZ mellett
kampányol?

  

 

  

4. Anyagi téren ön a legsikeresebb szenátor, Székelyudvarhelyen is több vállalkozása van.
Többször említette, hogy mennyire szívén viseli az itt élő emberek sorsát, jólétét. Ezzel
szemben Hargita megye gazdasági téren sereghajtó az országban, itt a legkisebbek a bérek.
Az ön székelyudvarhelyi cégeinél az emberek minimálbért kapnak, amiből épp megélni tudnak.
Kérem, kommentálja ezt.

  

 

  

5. Ön többször cáfolta, hogy köze lenne az erdőirtásokhoz. Ennek ellenére Isten druzsbája és a
Hargita fodrásza néven híresült el, amit a mai napig nem sikerült lemosnia magáról. Ön szerint
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mi az oka ennek, illetve van-e elképzelése arról, hogy a mind jobban elharapódzó erdőirtásokat
hogyan lehet megakadályozni?
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